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I. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Komáromi László dékán  
 
II. Kinevezések átadása – előterjesztő: Dr. Komáromi László dékán 
 
III.  Lejáró tanszékvezetői megbízások hosszabbítása 

  III/A – Nemzetközi Közjogi Tanszék (Dr. Ádány Tamás Vince) – előterjesztő: Dr. Komáromi 
László dékán 

 III/B – Pénzügy Jogi Tanszék (Dr. Halász Zsolt) – előterjesztő: Dr. Komáromi László dékán 

IV.  Tanári bérezési szabályzat módosítása – előterjesztő: Dr. Komáromi László dékán 
 
V. PPKE JÁK SZMSZ módosítása – előterjesztő: Dr. Komáromi László 
 
VI. Minőségbiztosítási Bizottság tagok megválasztása – előterjesztő: Dr. Komáromi László dékán 
 
VII. Új szakirányú továbbképzési szak létesítése és indítása – előterjesztő: Dr. Komáromi László 

dékán 
 
VIII. Felvételi Szabályzat módosítása (MBA) – előterjesztő: Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 
 
IX. Jogász szak mintatanterv módosítása – előterjesztő: Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 
 
X.  2023. évi költségvetés – előterjesztő: Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató 
 
XI. Egyebek 

 
Dr. Komáromi László dékán úr köszönti Főtisztelendő Dr. Kuminetz Géza rektor urat a Kari Tanács 
ülésén.  
11 óra 05 perckor közös imával megkezdődik az ülés. Miután a Kari Tanács tagjai és a meghívottak 
aláírásukkal igazolták jelenlétüket, Dékán úr megállapítja, hogy a szavazati jogú tagok közül 13 fő van 
jelen az ülésen, így határozatképes. 
Dr. Szabó István prodékán úr hozzáteszi, hogy a Kari Tanács tagjainak száma jelenleg 20 helyett csak 
18. Prodékán úr pozíciója miatt volt benne, de lejárt a mandátuma, így már nem tag; Dr. Tóth Tihamér 
professzor úr részállású oktató lett szeptembertől, így megszűnt a mandátuma.  

Dékán úr ismerteti a napirendi pontokat, melyet a Kari Tanács egyhangúlag elfogad.  

I. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Komáromi László dékán 
I/A – Beruházás – Az ún. Bródy-projekt közbeszerzése eredménytelenül zárult – a magas árak 

miatt nincs elég forrása az egyetemnek –, így a beruházás ebben a formában nem tud megvalósulni. Az 
új tervek szerint a Szentkirály utca 26-os épületet nem bontják le, hanem felújítják. Dékán úr azt kérte, 
hogy az oktatási és testnevelési funkció is maradjon meg. Folynak a tárgyalások, egyeztetések. 
Reméljük, hogy 2027 szeptemberében már birtokba vehetjük a felújított épületet. 



Az épületet nem tudjuk használni, mert bár a felújítás még nem kezdődött meg, de jelenleg nincs fűtés 
az épületben. Ígéretet kaptunk, hogy a fűtési szezon után, márciustól használhatjuk a testnevelési 
termeket. 
Dr. Katona Klára intézetvezető asszony kérdése, hogy kell-e majd költöznie valakinek a felújítás miatt. 
Dr. Szabó István prodékán úr válaszában elmondja, mivel nem kötik össze a két épületet, senkinek nem 
kell majd költöznie a Szentkirály utca 28. számú épületből. 
Dr. Komáromi László dékán úr ehhez kapcsolódóan tájékoztatja a Kari Tanácsot a Sophianum 
épületének használatáról. Az a kérés, hogy a vizsgáinkat a saját épületünkben tartsuk, de a tavaszi 
félévben lehet majd a Mikszáth téren is órát tartani. Dékán úr is ott tartja majd a szemináriumait. 

 I/B – MAB akkreditáció – Januárban el kell készíteni egy beszámolót MAB felé. A vezetés 
foglalkozik vele, de lesznek mindenkit érintő feladatok. Ez részben összefügg az új honlappal is, erre 
várjuk az iránymutatást. Januárban várható, hogy az új arculatnak megfelelően frissíteni kell a tanszéki 
honlapon a tantárgyleírásokat, oktatói profilokat. 

 I/C – EDUCATIO kiállítás – Dékán úr kérte, hogy az oktatók vegyenek ebben részt. Sokan 
jelentkeztek, de vannak még hiányok. Várja azokat, akiknek van erre lehetősége, ideje. 

 I/D – Finanszírozási szerződés – Folyik a felülvizsgálata. A JÁK számára a teljesítményarányos 
juttatásokkal kapcsolatos rész a legfontosabb, a javaslatunkra még nincs válasz a minisztériumtól. Az 
biztos, hogy a tudományos indikátorok nem fognak változni. 
3 indikátor: MTMT rendszerben a teljes tudományos közleményeknek száma, Web of Science 
adatbázisban indexált, közzétett teljes tudományos közlemények, illetve az ezekre való, ugyancsak 
indexált közleményekben található hivatkozások száma. A WoS által indexált közlemények számában 
van bőven lehetőségünk a továbbfejlődésre, a későbbiekben lesz erről kari szintű kommunikáció is. 
Dékán úr mindenkit kér, hogy járjon utána a saját szakterületén belüli lehetőségeknek, és vegyék 
komolyan, mert ez alapján ítélik meg a tudományos teljesítményünket. 
Dr. Erdődy János dékánhelyettes úr tájékoztatja a Kari Tanácsot, hogy van egy a központ által 
meghirdetett előadás sorozat, ami segít megismerni ezt a rendszert. Jó lenne, ha minél többen részt 
vennének ezen, nagyon hasznos információk hangzanak el. 

 I/E – Tavaszi félév időbeosztása – Már fenn van a honlapon. Március 6-án kezdődik az oktatás. 
A húsvéti szünet lerövidítésével elértük, hogy június 28-ig tart a vizsgaidőszak, nem nyúlik bele sokkal 
jobban a nyárba, mint eddig. 
Tavasszal, április 3-tól 5-ig lesz az OTDK verseny Győrben. A verseny napjára, április 4-re tanítási 
szünetet fog elrendelni Dékán úr, mert fontos, hogy jelen legyenek az oktatók a versenyen.  
 
II. Kinevezések átadása – előterjesztő: Dr. Komáromi László dékán 
Dr. Berkes Lilla oktatónk Nagykancellár úrtól megkapta docensi kinevezését 2022. szeptember 1-jétől. 
Dékán úr a Kari Tanács előtt ünnepélyes keretek között átadja a kinevezési okmányt és szeretettel 
gratulál docens asszonynak. 
Dr. Varga Zs. András tanszékvezető úr kérte, hogy docens asszony a Kari Tanács ülésén továbbra is 
maradhasson. Mivel az ülések nyíltak, ennek semmi akadálya.  
 
III. Lejáró tanszékvezetői megbízások hosszabbítása 

III/A – Nemzetközi Közjogi Tanszék (Dr. Ádány Tamás Vince) – előterjesztő: Dr. Komáromi 
László dékán 
III/B – Pénzügy Jogi Tanszék (Dr. Halász Zsolt) – előterjesztő: Dr. Komáromi László dékán 

Dékán úr ismerteti az előterjesztést. A háromtagú szavazatszámláló bizottságot – Dr. Szabó Marcel 
tanszékvezető úr (elnök), Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató kisasszony, Navratyil Zoltán 
dékánhelyettes úr (tagok) – a Kari Tanács egyhangúlag megszavazza. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés 
nem érkezik. 



A Kari Tanács 29/2022. (XII.15.) számú határozatával 13 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadta Dr. Ádány Tamás Vince tanszékvezetői kinevezésének meghosszabbítását 5 évre, és 
annak előterjesztését főtisztelendő Rektor Úr elé. 

A Kari Tanács 30/2022. (XII.15.) számú határozatával 13 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadta Dr. Halász Zsolt tanszékvezetői kinevezésének meghosszabbítását 5 évre, és annak 
előterjesztését főtisztelendő Rektor Úr elé. 

Dékán úr gratulál a tanszékvezető uraknak. 
 
IV. Tanári bérezési szabályzat módosítása – előterjesztő: Dr. Komáromi László dékán 
Dékán úr ismerteti az előterjesztést. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 

A Kari Tanács 31/2022. (XII.15.) számú határozatával 13 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadta a Tanári Bérezési Szabályzat módosítását az előterjesztés szerint. 
 
V. PPKE JÁK SZMSZ módosítása – előterjesztő: Dr. Komáromi László 
Dékán úr hivatala átvétele után átnézte a szabályzatokat, és megállapította, hogy a Kari SzMSz Kari 
Minőségbiztosítási Bizottságra vonatkozó része nem felel meg az Egyetemi Minőségbiztosítási 
Szabályzatnak. Dr. Gyulai-Schmidt Andrea docens asszony, a Kari Minőségbiztosítási Bizottság elnöke 
ennek megfelelően készítette el a javaslatot, melyet Dékán úr ismertet. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés 
nem érkezik. 

A Kari Tanács 32/2022. (XII.15.) számú határozatával 13 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadta a kari Szervezeti és Működési Szabályzat módosítását az előterjesztés szerint.  

A Kari Tanács 2 tagja vizsgáztatás miatt távozik. Jelen van 11 tag, így a Kari Tanács továbbra is 
határozatképes. 
 
VI. Minőségbiztosítási Bizottság tagok megválasztása – előterjesztő: Dr. Komáromi László dékán 
Dékán úr ismerteti az előterjesztést. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. A szavazatszámláló 
bizottság megszámolja a beérkező szavazatokat. 

A Kari Tanács 33/2022. (XII.15.) számú határozatával 10 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 
ellenszavazat nélkül megválasztja Dr. Molnár Sarolta adjunktus asszonyt a Kari Minőségbiztosítási 
Bizottság tagjává 2022. október 1-től 2024. augusztus 31-ig terjedő időtartamra. 

A Kari Tanács 34/2022. (XII.15.) számú határozatával 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül megválasztja Dr. Pogácsás Anett egyetemi docens asszonyt a Kari Minőségbiztosítási Bizottság 
tagjává 2022. október 1-től 2024. augusztus 31-ig terjedő időtartamra. 

Dékán úr gratulál az új tagoknak jó munkát kívánva. 
  
VII. Új szakirányú továbbképzési szak létesítése és indítása – előterjesztő: Dr. Komáromi László 
dékán 
A Hittudományi Karon szeretnének elindítani egy új szakirányú továbbképzési szakot, Modern 
katolicitás néven. Mivel a HTK-n nincs megfelelő adminisztratív háttér, Dr. Puskás Attila dékán úr Dr. 
Komáromi László dékán úrtól kért segítséget. Dr. Szalai Márta intézetvezető asszonnyal történt 
egyeztetés után – bár nem jogi képzés – a JÁK felvállalja az új képzés elindítását, melyhez Dékán úr 
kéri a Kari Tanács támogatását. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 

A Kari Tanács 35/2022. (XII.15.) számú határozatával 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül támogatja a „Modern katolicitás: A Katolikus Egyház válaszai korunk társadalmi kihívásaira” 
szakirányú továbbképzési szak létesítését és indítását levelező munkarenden a 2023/24. tanév 1. 
félévétől, s ennek felterjesztését az Egyetemi Tanácshoz. 



 
VIII. Felvételi Szabályzat módosítása (MBA) – előterjesztő: Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 
Dékán úr tájékoztatja a Kari Tanácsot, hogy a Fenntartó részéről érkezett kérés a szak indítására. Sajnos 
az első felvételi sikertelen volt, bár akkor rövid idő állt erre rendelkezésre a pótfelvételi időszak alatt. 
Most a rendes felvételi eljárás keretében újra meghirdetjük a szakot, ehhez szükséges a Felvételi 
Szabályzat módosítása. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 

A Kari Tanács 36/2022. (XII.15.) számú határozatával 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadta a Felvételi Szabályzat módosítását az induló Master of Business Administration szak 
kapcsán. 
 
IX. Jogász szak mintatanterv módosítása – előterjesztő: Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes 
Dékán úr ismerteti az előterjesztést. Megjegyzés, hozzászólás, kérdés nem érkezik. 

A Kari Tanács 37/2022. (XII.15.) számú határozatával 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadta a jogász szak mintatantervének módosítását. 
 
X.  2023. évi költségvetés – előterjesztő: Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató 
Dékán úr megkéri Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató kisasszonyt, hogy röviden ismertesse a 
költségvetés részleteit. Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató kisasszony a 2022. évre vonatkozó 
beszámolóval kezdi: rendezték az oktatók bérét visszamenőleg az évre és a különböző pótlékokat is 
elindították.  
Ezután megköszöni mindenkinek a segítségét, aki részt vett a 2023. évi költségvetés összeállításában. 
Az előkészítést számos tényező nehezítette – 2022. év COVID miatti oktatás átszervezés; a háborús 
helyzet, költségtakarékossági intézkedések, rezsiemelkedés; a teljesítményarányos finanszírozás 
megjelenése, amire novemberig kellett várni, hogy megtudjuk, hogyan fog részesülni a kar ebből az 
összegből; a kétszer 15% béremelés fedezete is sokára tisztázódott, végül kaptunk rá támogatást; 
központi leltározó munkatársak helyett a karnak kellett elvégezni a 199 helyiség leltározását, ennek 
papírozását, stb… 
Gazdasági igazgató kisasszony ezután részletesen bemutatja a 2023. évi költségvetéssel kapcsolatos 
előterjesztést. 
Aczél-Partos Adrienn az adminisztratív dolgozók nevében kérdezi, hogy van-e arra lehetőség, hogy az 
adminisztratív dolgozók fizetése emelkedjen az inflációra tekintettel. Dr. Horváth E. Írisz válaszában 
elmondja, hogy vizsgálják, mert ők is látják a nehézségeket, de csak plusztámogatásból tudnának erre 
fordítani. 
Mivel egyéb hozzászólás, kérdés nem érkezett, Dékán úr külön köszönetét fejezi ki a Kontrolling 
Csoportnak és Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató kisasszonynak a munkájukért, valamint 
megköszöni mindenki segítségét a 2022. év lezárásában. A szavazáson 10 fő vesz részt, mert 
vizsgáztatás miatt távozott 1 fő. A Kari Tanács továbbra is határozatképes. 

A Kari Tanács 38/2022. (XII.15.) számú határozatával 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül elfogadta a 2023. évi költségvetést az előterjesztés szerint. 
 
XI.  Egyebek 
Dr. Horváth E. Írisz gazdasági igazgató kisasszony beszámol arról, hogy az Egyetemi Tanács a decemberi 
ülésén megszavazta, hogy a SZÉP Kártya keretösszege 450.000.- Ft-ra, az iskolakezdési támogatás 
összege gyerekenként 20.000.- Ft-ra emelkedjen.   
Aczél-Partos Adrienn kérése, hogy a cafeteria összeget még a nyáron megkaphassuk, hiszen csak így 
tudjuk felhasználni a szabadságokra. Gazdasági igazgató kisasszony igyekszik ezt újra kijárni. 

Dr. Komáromi László dékán úr tájékoztatja a jelenlevőket, hogy MAB akkreditációnak megfelelően 
hallgatói fórumot tartottak. Több kérdés is felmerült, de a legsarkalatosabb az a kérés volt, hogy a 



levelezős hallgatóknak maradjon meg az online részvételi lehetőség. Erről kell majd egyeztetni, mert 
egyszerre kétfelé – jelenléti és online oktatás – nem lehet ugyanúgy megfelelni. A járvány után nehéz 
visszatérni a régi kerékvágásba. 
Dr. Katona Klára intézetvezető asszony is érzékeli ezt a tendenciát. Javasolja, hogy elő lehetne írni, hogy 
a levelezős hallgatóknak is kötelező legyen minden tantárgyból legalább egyszer személyesen jelen 
lenni.  
Dr. Komáromi László dékán úr válaszában elhangzik, hogy a TVSZ szabályozza az óralátogatás 
feltételeit, minden oktató maga dönt az általa vezetett óra részt vételi kötelezettségéről. Ha elfogadunk 
erre nézve egy egységes kari határozatot, korlátozzuk az oktatók mozgásterét. 
Dr. Halász Zsolt tanszékvezető úr kérdése, hogy a hallgatók részéről van-e olyan szempont, ami alapján 
saját magukat motiváltnak éreznék, hogy bejárjanak. Dékán úr válaszában elmondja, hogy a kérés nem 
általános igényként merül fel, hanem a lehetőség igényeként. Adódnak olyan helyzetek, főleg vidéki 
hallgatóknál, amikor nagy könnyebbség az, hogy otthonról tudnak bekapcsolódni.  

Dékán úr tájékoztatja a jelenlevőket, hogy 13 órakor Sergő András lelkiüdvéért misét mutat be 
Alessandro atya a Díszteremben, melyre mindenkit várnak. 16 órától karácsonyi ünnepség lesz szintén 
a Díszteremben, melyen reméli, minél több emberrel tud majd találkozni.  

Dékán úr megköszöni a részvételt és mindenkinek áldott karácsonyt és boldog új évet kívánva bezárja 
az ülést. 

 

 

Jegyzőkönyv 12:16 zárul 


